
       20 februari 2024 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Zeewolde  
 
Onderwerp: schriftelijke vragen betreffende opbrengsten zonnepark Zonnewoud aan de 
Groenewoudseweg conform artikel 25 RvO 
 
Geacht college, 
 
Met het schrijven van 25 mei 2020 heeft het Staatsbosbeheer (hierna: SBB), op aandringen 
van D66 in de commissievergadering van 14 mei 2020, bevestigd dat de financiële baten van 
het zonnepark Zonnewoud aan de Groenewoudseweg lokaal ingezet gaan worden in bos- en 
natuurbeheer. De financiële baten zouden worden gebruikt voor het beheer van de gebieden 
in Zeewolde. Het is niet bekend of aan deze toezegging gevolg is gegeven door SBB en/of 
wat hiervan de status is.  
 
Volledigheidshalve is de betreffende brief d.d. 25 mei 2020 bijgevoegd als bijlage.   
 
Naar aanleiding van het voorgaande heeft de fractie van D66 de volgende vragen, conform 
artikel 25 RvO. 
 

- Is de gemeente Zeewolde en/of het college van B&W door SBB op de hoogte 
gebracht van de opbrengsten tot op heden van het zonnepak Zonnewoud?  

- Heeft de gemeente Zeewolde en/of het college van B&W  informatie ontvangen van 
SBB over welke projecten binnen de gemeentegrenzen uit de voornoemde 
opbrengsten gefinancierd zijn of worden? 

- Zo niet, is het college van B&W het met de fractie van D66 eens, dat aan de hand 
van de toezeggingen in het voornoemde schrijven van het SBB aan de Raad, het 
gewenst is dat de gemeente Zeewolde over de opbrengsten en bestedingen daarvan 
wordt geïnformeerd?  

- In geval het college van B&W niet geïnformeerd is door het SBB, is zij dan bereid 
hiertoe actie(s) te ondernemen en de Raad daarvan op de hoogte te stellen? 

 
Uw reactie zien wij graag tegemoet,  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Samee Sabur  
Namens de fractie van D66  


